香港傑出義工會

Hong Kong Volunteer Awardees Society

香港傑出義工會於2009年4月成立, 匯聚歷屆香港傑出義工獎得主的力量 和經驗,提供一個交流和經驗分享的 平台,並支持本局各項活動,宣揚義務 工作精神。

此外,自2011年3月至今,該會會員每 周在成報撰寫專欄《義人世界》,與讀者 分享行義故事和心得。

香港傑出義工會每年均舉行「傑義服務多開心」服務日,探訪及服務不同的弱勢社群。年內該會動員參與本局「同心抗疫」義工關懷行動,協助包裝200份防疫物資送贈予基督教懷智服務處朗藝坊和明愛樂薈牽地區支援中心的服務對象。

Established in April 2009, the Hong Kong Volunteer Awardees Society (HKVAS) brings Awardees together for experience sharing and exchange, thereby strengthening their bonds with AVS and amplifying the voices for the promotion of volunteerism.

Since March 2011, HKVAS members have been writing for Sing Pao's weekly column "Volunteers' World" to share their volunteering stories and insights.

Annually, HKVAS organizes a service day to meet the needs of different disadvantaged groups. This year, members of HKVAS joined AVS' 'Fight Coronavirus Together' Volunteer Care Action to distribute 200 packs of anti-virus supplies to the service recipients of House of Arts and Skills of Wai Ji Christian Service and Caritas Joyous Link.

香港傑出義工會2020年度周年會員 大會以實體及線上方式舉行

The HKVAS Annual General Meeting 2020 was held in hybrid mode





香港傑出義工會參與本局 「同心抗疫」義工關懷行動 HKVAS joined AVS' 'Fight Coronavirus Together' Volunteer Care Action